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Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Tőkéné Nagy Ilona, 

Makai Lajos, Dúró Ferenc, Kovács Krisztina bizottsági tagok 
  
 Kincses László képviselő, Dr. Ficzere Andrea intézményvezető, 

Fodorné Szabó Mária intézményfelelős, Csáthi Eszter 
jegyzőkönyvvezető  

 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert a bizottság minden tagja  
jelen van,  
A napirendi pontok egy ponttal kiegészültek, amit 2. napirendi pontként kérek 
felvenni. Így a bérlakás iránti igény elbírálásáról szóló előterjesztés a 3. napirendi 
pont lesz.     
Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
1. Előterjesztés  gyermek-tüdőgyógyászati szakrendelés kapacitásának átadásáról  
 
2. Előterjesztés a Nonprofit Kft. Felügyelő bizottság tagjának megválasztására 
 
3. Előterjesztés önkormányzati bérlakás iránti igények elbírálására  (zárt ülés) 
 
4. K ü l ö n f é l é k  
 
 
 
1.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Megkérem dr. Ficzere Andreát a 
Rendelőintézet igazgatóját, hogy az első napirendi ponthoz mondjon néhány szót.   
 
Dr. Ficzere Andrea: Szükségesnek látom a heti 3 óra gyermek-tüdőgyógyászati 
kapacitás átadását a Berettyóújfalui Kórház részére. Régen a debreceni Gönczi 
doktor úr látta el a feladatot, de már nem tudja vállalni az ezzel járó teendőket. 



Vártam néhány hónapot illetve próbáltam megfelelő tüdőgyógyászt keresni, de nem 
sikerült. Beszéltem a Tisza István Kórházzal, akik szívesen átvállalják a feladatot.  
 
Kovács Krisztina: Lehet tudni, hogy hány gyermeket érintene a változás? 
 
Dr. Ficzere Andrea Néhány gyermekről van szó. 
 
Kovács Krisztina: Ezeket az órákat nem lehet átforgatni valamilyen módon? 
 
 
Dr. Ficzere Andrea: Nem sajnos. Én nem találtam semmi nyomát annak, hogy 
korábban hogy került a felnőtt tüdőgyógyász kapacitásból 3 óra a gyermek 
tüdőgyógyász kapacitásba. 
 
Fodorné Szabó Mária: Testületi döntés született erről korábban, én készítettem az 
előterjesztést. 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
 
 
 25 / 2012. (IX.20. )  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Egészségügyi, Szociális Bizottsága a 
gyermek-tüdőgyógyászati szakrendelés kapacitásának átadásáról benyújtott 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja.   
 
 
2.  N A P I R E N D 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: Az új napirendi pontként felvett Felügyeleti 
bizottsági tag megválasztásáról szóló előterjesztést kell megvitatnunk.  
Dr. Hegedűs Ilona lemondott a tagságáról, helyére az előterjesztő Fekete László, 
Püspökladány, Zsák utcai lakost javasolja.  
 
Kincses László:  Ha jól tudom a bizottságban benne van még Nagy Ildikó, aki a 
Segítő Kezek Szociális Szolgáltató Központnak volt az igazgatója és aki ellen 
fegyelmi vétség miatt indult eljárás. Ha abból a pozíciójából leváltották, akkor hogy 
lehet felügyeleti tag?  
 
Fodorné Szabó Mária: Nem függ össze a két pozíció.  
 
Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: Én nem ismerem a Fekete László urat illetve 
több kérdés is felmerül a bizottság egészével kapcsolatban. Javaslom, hogy a 
Testület hívja vissza az egész Felügyelő Bizottságot és válassza meg újra a tagokat. 
Javaslom, hogy vegyük le a napirendről a kérdést.  



A szavazás után megállapítom, hogy a bizottság egyhangúan megszavazta a kérdés 
napirendről történő levételét. A bizottság javasolja a felügyelő bizottság visszahívását 
és a teljes bizottság újraválasztását. Megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 5 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
 
 
26/ 2012. (IX.20. )  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
A Bizottság a felügyelő bizottsági tag választásáról szóló előterjesztés napirendről 
történő levételét valamint az egész felügyelő bizottság visszahívását és új felügyelő 
bizottság megválasztását javasolja a Képviselő-testületnek. Az előterjesztésben 
szereplő Fekete Lászlóról sem a Bizottság, sem a Nonprofit Kft. ügyvezetője, sem az 
irodavezető nem rendelkezett elég információval, ezért érdemi döntést nem tudott 
hozni a Bizottság. A Bizottság szükségesnek látja Nagy Ildikó tagságának 
felülvizsgálatát is. 
 
 
4.  N A P I R E N D -Különfélék 
 
 
Tőkéné Nagy Ilona: Csak meg szeretném kérdezni, hogy a Bocskai kerékpárút 
szépen halad, lesz-e folytatása?  
 
Kincses László: Igen lesz, a Tesco vállalta, ezzel kapcsolatban jogi kérdések is 
felmerültek, de erről az építéshatóság tud felvilágosítást adni.  

 
 
 
 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 

   Csáthi Eszter                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


